
 

 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2009 – Nr. 52. 

 

VRAGEN van VVD van mevrouw B.G. de Boer en de heer J. Evenhuis betreffende 

kerstverlichting binnenstad. 

(Binnengekomen: 23 september 2009.) 

 

 

Vanuit het GCC komen geluiden dat dit jaar delen van de binnenstad verstoken zullen 

blijven van kerstverlichting. Ieder jaar is de binnenstad van Groningen prachtig 

verlicht met kerstverlichting. Hierdoor hangt er een zeer gezellige sfeer in de 

binnenstad die het aantrekkelijk maakt om de stad in te gaan. De laatste jaren is hier 

de ijsbaan Wintercity bij gekomen die gedurende maar liefst 30 dagen ook zorgt voor 

extra sfeer en gezelligheid, mede door de verlichting. Dit jaar kan dit evenement 

helaas niet door gaan omdat het evenement ruimte moet maken voor het Glazen Huis. 

Dit evenement duurt echter maar een week, itt tot Wintercity dat 30 dagen duurt. 

Hierdoor mist de stad gedurende vijf weken een levendig en sfeervol evenement.  

 

De VVD fractie zou het betreuren als hierboven op ook nog delen van de binnenstad 

in het donker gehuld zijn gedurende de donkere dagen voor kerst. Zeker in deze tijden 

moet de binnenstad gezelligheid en warmte te bieden hebben, en verlichting rondom 

de kerstdagen draagt hier in belangrijke mate aan bij. 

 

De VVD fractie heeft dan ook de volgende vragen 

 

1. Is het college met de VVD fractie van mening dat kerstverlichting rondom de 

kerstdagen in belangrijke mate bijdraagt aan een gezellige sfeer in de binnenstad 

die het aantrekkelijk maakt om in de binnenstad te verblijven,? Zo nee, waarom 

niet? 

 

2. Is het college welwillend om met het GCC in gesprek te gaan en te onderzoeken 

welke problemen er dit jaar zijn rondom het ophangen van kerstverlichting, o.a. 

het in kaart brengen van de kosten? Zo nee, waarom niet? 

 

3. Is het college bereid om bij te dragen in de kosten van de feestverlichting voor 

deze winter om het toch mogelijk te maken om in de hele binnenstad, net als 

andere jaren, kerstverlichting op te hangen, om zo de ondernemers in de huidige 

tijd een steuntje in de rug te geven? Zo nee, waarom niet? 
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Het college beantwoordt de vragen als volgt: 

 

Groningen, 6 oktober 2009. 

 

Inleiding. 

Het is inderdaad zo dat Wintercity dit jaar niet op de Grote Markt kan plaatsvinden. 

De Stichting Sfeerstad zoekt naar een oplossing vlakbij de binnenstad, te weten de 

Ossenmarkt, om daarmee de continuïteit te bewaren. De stichting is de gevraagde 

gemeentelijke garantie in het vooruitzicht gesteld die hoger is dan de tot nu toe 

verleende subsidie, zodat het nu van sponsoren afhangt of Wintercity dit jaar 

daadwerkelijk wordt gerealiseerd. 

De GCC heeft aangegeven dat de deelname onder ondernemers voor het bijdragen aan 

de kerstverlichting zo laag is, dat het ophangen van kerstverlichting dit jaar in een 

aantal straten niet zal gebeuren. 

Het niet deelnemen aan dergelijke gezamenlijke activiteiten van deelnemers staat 

bekend als "free-riders" gedrag, waarbij niet betalende ondernemers profiteren van de 

voorzieningen die anderen mogelijk maken. 

 

Ten aanzien van de vragen. 
 

1. Ja. 

 

2. Tijdens het gesprek dat wij gehad hebben heeft de GCC aangegeven, dat de 

problemen veroorzaakt worden, doordat een te gering aantal ondernemers bij 

wil dragen aan de kosten. Het voor rekening nemen van de ontbrekende 

middelen door de GCC zelf of door de gemeente zou betekenen dat de goeden 

moeten leiden onder de "kwaden" en is daarom ook in de ogen van de GCC 

ongewenst. 

 
3. Nee, zie antwoord op vraag 2. 

 


